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Régen jelentkeztünk a helyi kiadványunkkal, de ennek oka elsősorban 

a feladatok sokasága. A település életében új feladatok, a lakossági igényt 

kielégítendően, a változásokat követve mindig vannak, és igyekszünk a 
hiányzó láncszemeket is pótolni.  

Az átutazók számára vannak látványos fejlesztések, programok, de 

vannak alakosság bizonyos részét érintő változások. Az utóbbihoz tartozik a 
növekvő lakosságszám miatt, és a területvásárlási hajlam miatt a település 

építési szabályzatának, illetve a településrendezési tervnek a módosítása, 

melynek egy része aktív részvételre sarkalta az érintett terület lakóit. 
Mindenkinek nem lehet a kedvében járni, de a nagy többség megelégedésére 

szolgált az elfogadott terv.  

A közös érdek, a lakóházak védelme az átalakuló időjárási 
viszontagságoknak köszönhetően folyamatosan feladatot ad a lakosságnak, és 

az önkormányzatnak is. Az idei év elejére elkészült csapadékvíz-elvezető 

rendszer egyenlőre jól állja a sarat, az eddig veszélyeztetett területek kikerültek 
a veszélyzónából, igaz némi finomhangolás még szükséges a kivitelezés teljes 

befejezéséhez.  

Szintén jól működik a 

zöldhulladék lerakására 
kialakított terület, mely nagy 

segítségére van a lakosságnak, és 

jó iránya lehet a település 

„füstmentessé” tételének. Többen élnek az 
önkormányzat által felkínált beszállítási 

lehetőséggel is. A terület feltöltése kapcsán 

kialakított töltés mögött összegyűlt víz 
pedig egy átereszen át jut a patakba, 

lassítva a víz hirtelen megindulását, ezzel 

védve a mellette elhelyezkedő 
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intézményeket az elázástól. Tudjuk hogy vannak még a csapadékvíz 

elvezetésével kapcsolatos feladatok, igyekszünk megtenni a lépéseket, de 

figyelembe kell vennünk bizonyos prioritásokat, melyek kapcsán köszönjük a 

lakosság észrevételeit is.   
Jól működik az uszoda, de folyamatos karbantartást igényel a 

technológia, és a medencetér is. Itt most újabb technológiával kísérletezünk, 

hogy ne kelljen minden évben ugyanazt a karbantartási feladatot ellátni.  
A tavalyi évben nyugdíjba vonult Lőrincz Tamásné óvodavezető. Egy évig 

feladatait Szabó Sándorné megbízott vezetőként látta el, ám a sikeres 

pályáztatásnak köszönhetően augusztus közepétől a vezetői feladatokat 
Legárt-Kósik Rita veszi át. Ezúton is kitartást, és sok sikert, örömöt kívánunk 

neki, és bízunk a Csukás hagyományok sikeres továbbvitelében. 

 
A beruházások tekintetében jól haladunk, hiszen a Magyar Falu 

programban elnyert pályázati támogatásból megvalósult az Ilona-kápolnához 

vezető út. Folyamatos a Fitt park, és a játszótér eszközeinek felújítása, 
karbantartása, mely a jelenlegi szabályozás megvalósításával történik. Szintén 

MFP támogatásból sikerült a Felelős állattartásban előre lépnünk, így 

remélhetőleg a napközben kóborló háziállatok mindegyikének estére meglesz 

az otthona. Szintén pályázati támogatással épül a Sportpályán egy 
rendezvénytér. Ehhez a forrást a Leader Egyesülettől kaptuk. Ugyanitt egy 

Gasztro-pont is megvalósul, ahol kemencés sütésekre lesz lehetőség. Sajnos 

az építőipari árak elszaladtak, így az Önkormányzatnak jelentős önerőt is 
biztosítania kell, de mindenképpen szükség van egy, az eddiginél nagyobb 

rendezvények lebonyolítására alkalmas helyszínre, mely valószínű a 

szeptemberi falunapon debütál.  
 

A közösség formálására igyekszünk vonzó 

programokat biztosítani. Még márciusban 
tartottuk a hagyományos borminősítőnket, 

ahova Szomolyáról érkezett meghívásunkra Kaló 

Imre borász, akinek az előadásában, és 

kóstolójában egy egészen más világba 
nyerhettünk betekintést.  

 

Megünnepeltük a Hősök Napját. A fiatalok 
által állított májusfa kitáncolása pedig egyre 

nagyobb számban vonzotta a településen élőket, 

melyet örömmel konstatáltunk.  
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Csaknem 

teltbuszos 
kirándulást 

szerveztünk 

Pannonhalmára, 
ahol a történelmi 

Apátság, és a 

csodálatos 
könyvtár, valamint 

a borászat, és a 

Kertészet nyújtott 
igazi élményt, és 

erősítette a 

résztvevőkben a 
magyarságtudatát. 

Hazafelé innen a 

Cseszneki Vár, egy 

kis séta 
Balatonfüreden az Anna-bálok 

helyszínén, és szigligeti látogatás tette 

teljessé a napot. Igyekszünk 
kirándulások szervezésével mind több 

újonnan betelepülőt is megszólítani. 

 
 

A nyár során Ilona-Kápolnánál 

került megrendezésre a Göcseji 
Dombérozó keretein belül a teskándi 

programra. A programot egyébként úgy 
igyekeztünk összeállítani, hogy a hely 

szépségére hívjuk fel az oda látogatók 

figyelmét, lehetőséget teremtve az 
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Árpád-kori épület népszerűsítésére. A kelták 

világát idéztük meg, mely nép az időszámítás 

előtti 4. század körül jelen volt térségünkben is, 

ezt számos régészeti lelet bizonyítja. 
 

Az időjárás nem volt hozzánk kegyes, de 

felkészültünk rá rendezvénysátorral. Végül is, a 
színvonalas műsor 

(Kéri György, az első 

magyar skótdudás, 
a Kelta Álom Ír Sztepp Tánccsoport Lentiből) vége 

felé zúdult ránk az eső, de a sátor megvédte az 

érdeklődőket, és elégedetten távozhattak az 
örökifjú nyugdíjas klubunk tagjainak 

finomságaival is megköszönve kitartásukat. 

Itt kell megemlíteni, hogy a tavalyi szépkorúak 
köszöntésén felvetődött ötlet alapján aktívan 

szerveznek maguknak is programot a 

nyugdíjasaink, akik a közösségi rendezvényekre 

rendszeresen finom meglepetésekkel kedveskednek 
a vendégeknek.  

 

 
 

 
A sportlétesítmény fejlesztéseken esett át, melynek kisebb részét a TAO 

támogatásból sikerült finanszírozni. A nagyobb részt, az öltözőbővítést a 

Miniszterelnökség nevében a Magyar Falu Program Civil szervezetek 
támogatásának keretében a Bethlen Gábor Alapkezelő mint eljáró szerv által 

a Teskánd Községi Sportegyesület az Öltözőbővítésre az FCA-KP-1-2022/1-

001170 azonosítószámon nyilvántartásba vett pályázatát támogatta  
5 574 580 Ft értékben. Erre elsősorban az NB III-as követelményeknek való 

megfelelés, illetve a megnövekedd igénybevétel kielégítését szolgáló nagyobb 
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helyigény kielégítése céljából volt szükség. Az új beépített téren kialakítandó 

orvosi szoba / dopping vizsgálati hely, a várakozó, illetve a büfé állandó 

helyének kialakítása valósult meg. Mindezek mellett a tetőrészen, pedig az 

emeleti társalgóból nyíló terasz teszi hasznossá a területet, illetve biztosít 
kilátást a pálya teljes nagyságára.  

 

 
  A tavaszhoz hozzátartozik, hogy kiscsapatként az első csapatunk az 

NB3-ban vitézkedett, és hajszállal maradt le a bentmaradástól, míg második 

csapatunk a Megye II-ben lett bronzérmes friss feljutóként. Igaz, hogy felkérést 

kaptunk az átszervezett NB3-ban való indulásra, de a jelenlegi gazdasági 
helyzetben az elmaradt szponzorációk miatt az elnökség nem látta értelmét a 

bizonytalanságba vezetni az egyesületet, így visszaléptünk a Megye I-be. Egy 

teljesen átalakult, de a településhez jobban kötődő játékosokból álló keret 
veszi fel a harcot a többiekkel, ahol vannak az NB3-at is megjárt, illetve a 

Megye II-es csapatból fellépő játékosok is. Mindemellett továbbra is 

rendelkezésükre áll a második csapat, mely továbbra is a MegyeII-ben játszik.  
 

A bölcsőde külön történet. Az egyháztól ingatlancsere révén jutottunk hozzá 

ahhoz az épülethez, amelyet kétcsoportos bölcsődévé szeretnénk átalakítani. 

A növekvő gyermeklétszám, a várólista miatt most erre van szükség. Az 
ingatlan megszerzése azért is lett kiemelt feladat, mert telekszomszédos az 

óvodával, így a település közepén kialakíthatóvá válik egy bölcsőde-óvoda 

iskola tengely. Pályáztunk ugyan, de forráshiányra hivatkozva senkiét sem 
fogadták be. Nem adjuk fel, bízunk benne, hogy meg tudjuk valósítani. 

Akárcsak azokat a terveket, melyeket kitűztünk magunk elé, és a településen 

élők jobb közérzetét szolgálják. 
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 Élet a 

rendezvénytéren 


